
 

 

Hoorn, 3 april 2025  

                                                                               

Geacht college, 

 

Onlangs zijn wij benaderd door bewoners van de Blauwe Berg. Deze bewoners hebben ons de 
huidige verkeerssituatie uitgelegd. De afsluiting vanaf de provinciale weg heeft ervoor gezorgd 
dat bezoekers met de auto voor het Westfries Archief over het terrein van de Blauwe Berg 
moeten rijden. Deze situatie is echter vanaf het begin van de ontwikkeling van de Blauwe Berg 
mogelijk geweest. Echter is er veel discussie ontstaan tussen het Westfries Archief en de 
bewoners over de toegankelijkheid van het terrein. Eerst met een dynamische paal om de 
bezoekers toegang te geven, maar het sluipverkeer te mijden. Echter is  deze situatie niet meer 
mogelijk door een rechterlijke uitspraak. Het Westfries Archief, waarvan de gemeente Hoorn 
onderdeel uitmaakt, en de bewoners zijn op dit moment alleen nog in contact met juristen en 
advocaten. Sociaal Hoorn vindt dat een situatie die niet wenselijk is. Ondertussen neemt het 
sluipverkeer toe naar 4000 voertuigen per week. Dat is echter niet gewenst op deze plek. 

Wij willen u dan ook vragen om een bemiddelende rol aan te nemen en samen opzoek te gaan 
naar een oplossing voor beide partijen. Dit kan door het aanstellen van een mediator . Een 
suggestie voor een oplossing zou zijn om een afsluiting te maken bij de ingang van het 
wooncomplex en de straat Blauwe Berg. 

 

We vernemen graag de uitkomsten van deze bemiddelende rol. 

 

Met vriendelijke groet, 

Jeroen van der Veer  

Fractievoorzitter Sociaal Hoorn 

 


